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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Anders Gustavsson, Jörgen Ohlsson, Tomas Nilsson, Ingela Löfgren, 
Anna Fahlander och Carina Bengtsson. 

 
 
§ 1. 
Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2. 
Dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

§ 3. 
Inkommande post 

• Besiktningsprotokoll från Ellevio, gäller förbesiktning där de markförlagda 
kablarna ska läggas ner. Arbetet är pausat just nu pga tjäle i marken. 

• Tidning – Samfälligheterna, en skrift om samfällighetsarbete. 
• Mail från Jenny Stenius ang. avgifter/kostnader i vår förening. 

 
§ 4. 
Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 5. 
Ekonomi 

Jörgen rapporterar: 
• I dagsläget finns ca 102.500:- på föreningskontot och ca 50.600:- på 

reservkontot. 
• Fakturor för den gemensamma BDT-anläggningen är nu utskickade via mail. 

Erfarenheten av att skicka ut post/fakturor via mail är dock inte tillfreds-
ställande då många inte läser sina mail och därmed missar att viktig 
post/information har kommit och då betalas inte ev fakturor i rätt tid vilket i sin 
tur medför ett merjobb att skicka påminnelser. Styrelsen beslutar att skicka tex 
fakturor och kallelser via brev istället. 

• Erbjudandet om att få sammanslagen faktura från Ellevio och Fortum har 
avböjts. 

 
§ 6. 
Sommarvatten/Vintervatten 

Inför kommande säsong behöver vi få in folk som kan ställa upp och hjälpa  
till att sköta vattnet, Du som känner att du vill/kan hjälpa till kan kontakta  
valberedningen, Mats Carlsson tel 070-515 48 90. 
 
I pumphuset finns nu en Drift- och skötselinstruktion samt en underhållsplan för den 
gemensamma vattenanläggningen.  
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§ 7. 
Båthamnen 

Arbetet med att undersöka hur vi kan renovera bryggan fortsätter. 
Vilka alternativ finns för att ev byta flytblock i den befintliga bryggan? Material? 
Vad kan en ny brygga kosta? Föreligger ett behov av en ny landgång? 
Vid kontakt med Miljöförvaltningen framkommer att det inte är förbjudet att använda 
frigolit som är anpassat till detta ändamål i bryggorna.  
För att undvika att frigolit ev nöts/smulas sönder och sprids ut i vattnet har Anders  
ett förslag om att man kan skydda frigoliten genom att tex lägga flytblocken i  
markduk el dyl.  
Anders har även haft kontakt med Miljöförvaltningen om detta och de tycker att det är 
ett bra förslag, väl värt att prova. De vill gärna följa upp detta om några år. 
Tomas och Anders jobbar vidare med att ta fram olika alternativ som kommer att 
presenteras på årsmötet.  
 

§ 8. 
Badplatsen 

Staketet vid badplatsen är dåligt och behöver ses över, ett antal stolpar och grinden 
behöver bytas (kanske hela staketet). 
Hedbergs gräv kontaktas för att få en offert på vad det kan kosta att åtgärda detta då det 
förmodligen behövs en grävmaskin för att klara av jobbet. 

 
§ 9. 
Markförläggning av kablar 

Arbetet med markförläggningen av elkabel har påbörjats. En förbesiktning av området 
där kabel ska ligga gjordes den 16 februari men sen har arbetet pausats pga kall 
väderlek. Arbetet fortsätter när det blir varmare. 

 
§ 10. 
Övriga frågor 

• Får på ängen – vid årsmötet beslutades det att ta upp frågan om vi ska ha 
betande får eller ej under våren. En skrivelse/information tas fram och läggs ut 
på hemsidan.  

 
§ 11. 
Nästa möte/avslut 

Nästa möte hålls söndagen den 26 mars 2023 kl. 15.00 hos Tomas på 806. 
Mötet avslutas. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ordförande Sekreterare 
 

 
_______________________________ ____________________________ 
Kjell Haeffner Carina Bengtsson 


